
 
 
Referat af Bestyrelsesmøde i Sejlklubben Ulvsund mandag den 31. maj 2021 kl. 1900 i 

klubhuset. 

 

Ole og Chris var fraværende. Pga Corona var suppleanterne ikke indbudt. 
 
 
Dagsorden: 
 

1. Velkomst, Gennemgang af dagsorden (formand) 

2. Orientering om nyt fra formand 

3. Orientering om regnskabet (kasserer) 

a. Kassekladde fremlægges 

b. Regnskab 2020 fremlægges for bestyrelsen 

c. Nøgler 

4. Orientering om aktiviteter i jolle, kajak og paddleboard + øvrige udvalg  

5. Orientering fra havneudvalget  

a. Dagsorden til mødet den 1. juni i havneudvalget 

6. Indkomne punkter til dagsorden: 

a. Dagsorden til generalforsamlingen 

b. Regnskab 

c. Forslag 

7. Aktivitetskalender 

8. Næste møde: 

9. Eventuelt (Alle) 

Referat: 

Ad 1. Formanden bød velkommen, gennemgik dagsordenen og spurgte om bemærkninger 

hertil. Dagsordenen blev fastholdt. 

Ad 2. Orientering om nyt fra formand. Kommunen har konstateret vedligeholdelsesefterslæb 

på havneområdet på 60 til 80 mio. kr. over de næste fem til ti år. 

Ad 3. Orientering om regnskabet ved kassereren udskydes til næste møde 

Ad 4. Orientering om aktiviteter i jolle, kajak og paddleboard + øvrige udvalg. Jørgen har 

gjort kajakker og paddleboards klar i stalden til brug for medlemmerne. 

Ad 5. Orientering fra havneudvalget  



a. Dagsorden til mødet den 1. juni i havneudvalget: Jørgen skal deltage i første 

havneudvalgsmøde i 11/2 år. Der skal diskuteres projekter. Der er et rådighedsbeløb 

på 128.000 kr. Punkter til drøftelser: Legeplads, Kajak og jollebro, master med wire 

som hindring mod svaler. 

b. Havnens dag, som er forankret ved havneudvalget, forsøges udskudt til næste år, for at 

klubben kan spare kræfter til klubbens nye medlemmer. 

c. Linda vil gerne sætte reklamer op for Iskutteren, lige som Bed and Boats også vil øge 

reklameomfanget. Bestyrelsen er enige i, at omfanget af flag og bannere bør 

begrænses mest muligt ud for klubhuset. Mindre skilte på broerne kan accepteres. På 

havneudvalgsmødet den 1. juni blev vi enige om opsætning flagstænger med 

Dannebrog foran sejlklubbens hus, vejvisningsskilte og nogle bannere som Vild med 

Vand bannerne vil være acceptabelt. Iskutteren og Bed and Boats kommer med 

oplæg. 

Ad 6 Indkomne punkter til dagsorden: 

a. Dagsorden til generalforsamlingen blev gennemgået, uden at det udløste 

bemærkninger. 

b. Regnskab er sendt til bestyrelsen. Ingen bemærkninger før udsendelse af endelig 

dagsorden. Jørgen sender indkaldelse og regnskab til Henning. 

c. Forslag til generalforsamlingen jf. dagsordenen. 

Ad 7. Aktivitetskalender: Havnens dag søges slettet/udskudt jf. tidligere. Resten fremgår af 

aktivitetskalenderen. 

Ad 8. Næste møder: mandag 21 juni og 16 August. 

Ad 9. Eventuelt (Alle) Tove foreslår at klubben er mere aktiv på Facebook. Det blev 

accepteret. 

Formanden sluttede mødet 2048. 

 


